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Tid: 12:00
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Närvarande

Ordförande Erik Johansson
Vice Ordförande Felix Augustsson

Kassör Oskar Liew
Sekreterare Ugnė Miniotaitė

Veckobladerist Tarek Alhaskir [13:15]
Kandidatansvarig Emelie Björkman
Masteransvarig Olle Lexell

Matansvarig Emelie Sjögren

§1 Mötets
öppnande

Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:05.

§2 Val av
justerare

Tarek Alhaskir väljs till justerare.

§3 Runda
Bordet

• Oskar har gjort kvartalsrapport.

• Emelie B har hållt i infolunch för kursutvärderare, mejlat LP2-kursutvärderare
om kursnämnd och fixat kursnämnd i linjär algebra.

• Felix har börjat mejla om nästa SNFöreläsning.

• Tarek har laddat upp anteckningar på ftek.

• Emelie S. har justerat protokoll.

• Olle har fått svar om kursnämnden statdat och mejlat lärare från masterspro-
grammet MPLOL.

• Ugnė har fixat med protkoll.

• Erik har varit på programråd för F och mejlat.
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§4 Föregående
protokoll

Gick igenom föregående protokoll

§5 Info • SaFT
Kommer vara workshop om SaFT 17.00 5/2-2019 .

• Programråd F
På programrådet gick de igenom info om det nya masterprogrammet Physics.
Tanken är att kursena ska följa en mer kronologisk ordning och fortsätta där
kandidaten avslutade. Det kom även upp att det i år var färre som blev nekade
att skriva kandidatarbete. Detta ses som en följd av de striktare gränserna att
få gå vidare i årskurserna.

• Städ
Den 24/2 är det dags för sektionsstäd. Under LV7 är det också styretrum-
metstäd. Erik och Oskar ansvarar för det.

• Sektionens vecka
SNFTM borde ha SNFöreläsning under sektionens vecka. Alla i SNFTM ska fun-
dera på föreläsare att bjuda in. Felix försöker komma i kontakt med de som
anordnar sektionens vecka.

§6 Pågående
kurser

• Ettan
Kommit igång i kurserna. Finns problematik med att Hegarty hänger ut en
person i klassen. Erik ska prata med SAMO om vad som bör göras i situationen.
På programrådet togs det upp att en utbildning i att hantera studenter med
funktionsvariationer skulle vara bra för föreläsare. Högskolan jobbar på att få
ihop en sådan utbildning.

• Tvåan
I expfys 1 har det ännu inte kommit någon åtgärdsplan. I Labview-uppfiterna
har även uppgifter lagts till, när största klagomålet på kursen är den höga
arbetsbelastningen.

• Trean
Allt rullar på. Studenter klagar på kompetensen på kandidatarbetet på mate-
matiska vetenskaper.

• Master
Olle har mejlat med examinatorn som hade examination i början av kursen
på mastersprogrammet MPLOL. Det provet är inte längre ett obligatoriskt
moment.
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§7 FL71 Salen FL71 behöver rustas upp och de letar efter en studentrepresentant att ha i
arbetsgruppen. Erik ska deligera detta till SAMO, Josefine.

§8 Utvärdering
obligatorisk ten-

tamenanmälan

Kåren höll i en utvärdering av den obligatoriska tentamenanmälan. Statistiken har
nu kommit. SNFTM tror att det är svårt att veta vad utvärderingen visar, eftersom
bytet av anmälan ändrades på så många plan- både metod och plattform. Därför
är det svårt att dra några konstruktiva slutsatser från svarsstatistiken. Erik tar upp
denna tanke på nästa UU.

§9 Aspning SNFTM har fått ett mejl från valberedningen. För varje post finns en krav och merit-
profil. Till nästa vecka ska alla ha läst igenom denna och och se om de är nöjda med
sin postbeskrivning. Vi behöver även bestämma två ur SNFTM som ska vara med
under valberedningen. Erik och Emelie B kan tänka sig, men beslutet sker vid nästa
möte.

En preliminär plan aspningen blir

• Aspfika 12/3

• Cocktailparty LV1 LP4

• (P)ost och vin-kväll början av LV3 LP4

• Case-adillakväll tisdag LV3 LP4

• Workshop (VP) fredag LV3

• Valberedning (tider diskuteras med valberedningen)

• Pubquiz början av LV5 LP4

§10 Övriga • Guldäpplet
BalNgt vill bli meddelade om vilka som vunnit guldäpplet, för att kunna bjuda
in dessa till sektionens middag. Ugnė mejlar BalNgt och meddelar mottagarna
av priset att de vunnit.

§11 Nästa möte Nästa möte blir måndag den 11 februari 12:00.

§12 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 13:00.
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Erik Johansson
Ordförande

Ugnė Miniotaitė
Sekreterare

Tarek Alhaskir
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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